
Grundejerforeningen Møllehøj`s ordinære generalforsamling den 25. Marts 2025 

 

 

Beretning: 

 

 

Vi har afholdt vores årlige julearrangement med gløgg og æbleskiver, som 

altid den 2. søndag i advent, med god tilslutning. 

Dejligt at få lejlighed til at ønske hinanden glædelig jul. 

Tak til Thomas og Erna, Steen og Vibeke. 

 

 

Skraldespanden i Lunden blev sprængt i stykker nytårsaften, John har 

repareret den. 

 

 

På sidste års generalforsamling var der stemning for at vi selv klippede 

hæk i Lunden, Da der ikke var ret mange der kom og hjalp til, har vi 

besluttet att overlade det til Lunds haveservice fremover. De skal have 

3000 kr for at klippe hækken en gang om året. 

Som vi kan se i regnskabet er snerydning og haveservice efterhånden 

blevet et par tunge poster. 

 

Jeg skal orientere jer om at CO2 Storage Kalundborg har anmodet 

grundejerforeningen om adgang til vores private veje for at placere 

geofoner, dette har vi takket nej til. 

 

Sidst men ikke mindst tak til dem der holder det grønne område med 

græsslåning. 

 

 

På bestyrelsens vegne 

Inge Nielsen 

 


